
 
 

 
Referat 

 
Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR). Møte nr. 5/17 
Møtedato:  30.11.2017 Torfinn Hansen, Edvin Paulsen, Lilli Gården, Håvard Holte Os, 

Merethe Madsvåg, Elin Wahl 
Tid:  
            17.00 – 19.30 

 

Sted: Kommunehuset   
Møteleder: Håvard Holte Os 
  
Referent: Knut Arne Strømøy 
 

 
 
 

Sak nr Saksopplysninger – jf. saksliste. 
Orientering/Drøfting/Beslutning 

Type Ansvarlig 

1.  Innkalling og referat godkjent  Håvard 
 

2.  Ingrid Kristiansen orienterte om 
«samfunnsbåt/syketransport/hvite biler». 
Jobber med forkjørsrett på begge ferger, 
samt å utarbeide rutiner i forhold til 
pasientreiser i øyrekka. Foreligger 
forkjørsrett som er knyttet til pasient på 
ferga, men viktig at også Vetlefjord 
kommer med i ordningen. Utarbeide 
varslingsrutiner ved begrenset plass. 
Samfunnsbåt: jobber med søkeprosess i 
forhold til midler «hvit båt». Vurdering av 
andre formål for ordninger. 
Tilbringertjenesten: fått tilbud om 2 biler 
til kostnad på 40 000 kroner pr. bil fra 
helseforetaket. Tiltenkt Mausund og Sula, 
jobber med ATV på de andre øyene. Ser på 
hengere tilpasset formålet. 
Fokus på drift samt type båt, fart, kapasitet, 
utstyr, stasjonering og hvem som kan 
bruke båten når. 
Velforeningene tar en diskusjon rundt 
stasjonering av båt samt plassering av biler 
på Mausund og Sula. Også rundt «hvem 
drifter» bilene. 

 Ingrid m/flere. 



 
 

Øyrådet ønsker et møte der også brann 
møter i saken. 

3.  Øyrekka Folkehøgskole: Håvard orienterte 
om avslag på søknad i denne runden. 
Styret vil fortsette å jobbe mot sentrale 
politikere, møter trøndelagsbenken i januar 
sammen med ordfører og fylkesordfører. 
Fornyet søknad sendes i april 2018. 
Jobber fortsatt med finansiering. 

 Styret 

4.  Parkering på Dyrøya: Elin orienterte om at 
fylkeskommunen hadde vært på befaring. 
Hun fortalte at hun ikke hadde fått 
tilbakemelding fra teknisk sjef etter møte 
om problematikken. 
Saken følges opp. 

 Elin 

5.  Froan kapell. 
 Lilly følger opp denne saken som medlem 
av menighetsrådet. 
Øyrådet ønsker å bli brukt som 
høringsinstans både i denne saken og andre 
saker som vedrører øyrekka. 

 Lilly 

6.  Kunstnerordning på Sula: 
Edvin orienterte om vedtaket i 
kommunestyret der flertallet stoppet 
kommunalt bidrag til ordningen.  
Dette er også en type sak der Øyrådet 
ønsker å uttale seg før vedta. 

  

7.  Orientering i Kommunestyremøte: 
Øyrådet har blitt lovet å orientere om sitt 
arbeid i et kommunestyremøte. Dette tas 
opp med ordføreren. 

 Knut Arne /Håvard 

8.  Reiseutgifter: 
Dekning av reiseutgifter og rutiner rundt 
dette sjekkes opp. 

 Knut Arne 

9.     
10.     
11.     
12.     
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